
Protokoll - KAS ordinarie styrelsemöte 241015
Närvarande: Gustaf Cronqvist, Tommy Eliasson, Erik Elmqvist, Bertil Gustafsson, Johan
Isaksson, Lina Didriksson, Eva Crona, Billy Johansson, Fredrik Helgesson.

1. Mötets öppnande
Ordf. Johan Isaksson öppnade mötet.

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet
Johan Isaksson och Fredrik Helgesson valdes till ordförande respektive sekreterare för
mötet.

3. Val av justerare
Tommy Eliasson valdes att justera protokollet.

4. Godkännande av dagordning
Godkändes med ändring i och med att punkt 9 (Utveckling styrelsearbete) i
dagordningen egentligen ska tas under punkt 6 - aktivitetslogg. Samma gäller punkt 10
– bastuföreningen, även den tas under punkt 6 – aktivitetslogg.

5. Genomgång av tidigare protokoll
Protokoll för KAS ordinarie styrelsemöte 240917 godkändes.

6. Aktivitetslogg
Laddstolpar Framnäs
Johan, Gustaf och Markus har varit på möte med kommunen angående frågan och
inväntar nu ett förslag på hur det kan bli med kostnader för både laddplatser, samt
ordinarie platser framöver. Laddplatserna kommer innebära högre kostnader, men
exakta siffror, laddplatsernas placering och exakta antalet platser har KAS bett om att få
yttra sig kring.

Kommunens asfalteringsarbete
Tommy redogjorde kring frågan.

En del arbete har genomförts på ön, men det finns fortfarande många delar kvar som är
undermåliga, samt delar av vägarna som är trasiga. Bertil har påmint kommunen om att
de behöver färdigställa asfalteringen inför vinterns snöskottning. Vi pushar på
ytterligare i frågan från flera håll.

Ombyggnation av Kalvsunds färjeläge
Johan har inte hört något sedan senaste mötet. KAS arbetar för att få till ett möte med
nya chefen och därmed ansvarig för ombyggnationen

Utveckling styrelsearbete
Inget nytt att uppdatera.

Bastuförening
Inget nytt att rapportera.



7. Ekonomisk rapportering
Gustaf höll sin dragning som kan sammanfattas med att ekonomi ser bra ut och inga
avvikelser att rapportera.

8. Arbetsgrupper
a. Hamngruppen
Hamndagar
Erik redogjorde för hamndagarna och vad som hände där och då, vad som gjorde och
fixades/reparerades. Bra deltagande, drygt 15 personer deltog vid vardera av de två
tillfällen som blev av.

Mötet diskuterade även att kontakta KIF för gemensamt inköp av en gemensam
tralltvätt som kan användas av KAS för underhåll av bryggor och KIF för såsen.

Mötet diskuterade vidare vilken information som skall finnas på hemsidan angående
hamnen och dess verksamhet, hamnarbetsdagarna mm.

Gästhamnsverksamheten
Gustaf redogjorde för ekonomin kring gästhamnsverksamheten och konstaterade att vi
totalt sett går back.

Mötet diskuterade vidare hur man kan få gästhamnsverksamheten att gå åtminstone
break-even. Gustav, Erik och Fredrik tar denna punkt vidare och skapar en arbetsgrupp
för att hantera frågan om hamnen och dess ekonomi vidare – lägger till punkten under
aktivitetslistan.

b. Kommunikation
Det finns många redogörelser omkring på ön att många stöter på patrull när de försöker
boka in sig på polstjärnan för transporter, samt otroligt dålig attityd från många av de
anställda gentemot de boende på ön. Det fortsätter även att komma in felaktigheter i
avgångar enligt tidtabell.

KAS uppmuntrar därför alla boende på ön att kontakta ansvariga om det sker
incidenter: Maila till kommunservice vid ärenden som rör t.ex. transporter med
hantverkare och dylikt, eller dålig behandling av de anställda.

Maila Västtrafik vid förseningar eller uteblivna avgångar och andra klagomål som rör
den verksamheten.

c. Vägfrågan
Inget nytt på frågan.

d. Snöröjning
Bertil ligger på Öckerö kommun att det är dags att se över anställningsavtalen med de
som är snöröjare, samt frågan om asfaltering på ön, eftersom det är en förutsättning
med asfalterade vägar inför vintern.



e. Parkering och p-platser på Framnäs.
Johan hänvisar till det som togs upp under punkt 6 - aktivitetslogg – laddstolpar.

f. Beredskapsgrupp samt Brandvärnet.
Fredrik redogjorde för punkten, inga utbildningar har hållits inom nödvattenbrunn än.
Värt att notera är att när telefonnätet låg nere för några veckor sedan så kunde inte
brandvärnet nås ordinarie väg.

g. Kommunal dialog/Info från kommunen/ö-samråd.
Inget nytt datum finns på Öckerös hemsida om nästkommande möten.

9. Övriga frågor
I norra hamnen finns en lassning/lossning-plats, Erik tar på sig att förtydliga detta med
en ny skyllt.

10. Information för publicering (Hemsida/FB)
Markus ska publicera protokoll.

11. Nästa styrelsemöte
12 november.

12. Mötets avslutande
Ordf. Johan Isaksson avslutade mötet.

_______________________________
Fredrik Helgesson, sekreterare

_______________________________ _______________________________
Johan Isaksson, ordförande Tommy Eliasson, justerare



Aktivitetslogg:

Beslutsdatum Aktivitet/åtgärd Ansvarig Tidsplan

Laddstolpar Framnäs Markus

Kommunens asfalteringsarbete 2022/2023 Johan/Tommy

Ombyggnation av Kalvsunds färjeläge Johan

Utveckling styrelsearbete. Johan

Bastuförening
Pia

Hamnverksamhet och kostnad/utgift Gustaf

Möteskalendarium KAS.

Tid 19.00
Plats: Utsikten – såsen.
Årets resterande mötetstider:
11 juni v24
20 augusti v34
17 september v38.
15 oktober v42.
12 november v46.
10 december v50.


